
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 536
van FRANCESCO VANDERJEUGD
datum: 5 april 2017

aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Export pluimveevlees naar Zuid-Afrika  -  Importheffing (2)

In haar antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 379 van 16 februari 2017 met betrekking 
tot de export van pluimveevlees naar Zuid-Afrika stelde de minister dat de EUROSTAT-
handelscijfers voor het volledige kalenderjaar 2016 worden verwacht in de loop van april 
2017.

1. Hoeveel pluimveevlees werd vanuit Vlaanderen geëxporteerd naar Zuid-Afrika in 
2016?

2. Hoeveel bedroeg de handelsbalans tussen Vlaanderen en Zuid-Afrika in 2016?

3. Welke conclusies kunnen uit de handelscijfers worden getrokken met betrekking tot 
de evolutie van de export naar Zuid-Afrika en de impact van de importheffing op de 
invoer van kippenvlees uit de EU?

4. Heeft de EU inmiddels al besloten om een zaak aan te spannen bij de 
Wereldhandelsorganisatie en wat zijn de aangehaalde redenen om deze beslissing te 
verantwoorden?



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 536 van 5 april 2017
van FRANCESCO VANDERJEUGD

1. Uit de Eurostat-cijfers blijkt dat België 14.610 ton pluimveevlees exporteerde richting 
Zuid-Afrika in 2016.

2. In 2016 bedraagt de handelsbalans voor de handel van België met Zuid-Afrika voor 
pluimveevlees 12.238.242 euro.

3. Gezien de zogenaamde ‘safeguard measures’ in december 2016 werd ingesteld door 
Zuid-Afrika, kunnen op basis van de exportcijfers van het kalenderjaar 2016 nog 
geen conclusies getrokken worden. 

4. Op basis van de informatie waarover ik beschik, heeft de Europese Unie hierover nog 
geen beslissing genomen.


